
 
                                                                 Zápisnica 

napísaná na zasadnutí MsZ 
dňa 5. 5. 2011 

Prítomní:  MVDr. Július Balog, MUDr. Radovan Baník, Marián Bodnár, Mgr. Martina  

                 Brisudová, MUDr. Miroslav Garaj,  MUDr. Jana Gasperová, Mgr. Pavel  
                Jánošík, Edita Klembasová, Ľuboš Kučera, František Kuzmáni, Ing. Jozef Žilík, 
                Pavol Sihelský, Mgr. Jozef Vretenička  
                 
Primátor:                                   Pavel Gavalec                
Prednosta:                          Ing. Pavel Olšiak 
Hlavná kontrolórka:                 Iveta Lakotová 
Zapisovateľka:                          Marta Kupčeková 

 
II. 
 

     Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Pavel Gavalec, ktorý 
privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 13 poslanci a preto je 
uznášaniaschopné. 
 
Za overovateľov navrhol : 
                                        Mgr. Martinu BRISUDOVÚ 
                                                Ľuboša KUČERU        
Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 
13 za                                                   -  proti                                        - sa zdržal hlasovania                       
                                                                                                                                                                                                                                                                   
Do návrhovej komisie odporučil  zvoliť:          
                                      Mgr. Pavla JÁNOŠÍKA 
                                               Pavla SIHELSKÉHO 
                                               Editu KLEMBASOVÚ 
Hlasovanie: Kto je za uvedený návrh? 
13 za                                                 -  proti                                        - sa zdržal hlasovania                       
                                                                                                                                                                                                                                                                  
Program zasadnutia: 
  1. Rozdelenie finančných prostriedkov pre rodiny postihnuté požiarom  
  2. Prehľad vzniknutých nedoplatkov za prenájom  nebytových priestorov vo vlastníctve mesta  
     k 31. 12. 2010 a k 31. 3. 2011 
  3. Pridelenie priestorov pre Občianske združenie Únie rómskych materských centier 
  4. Zrušenie knižnice v mestskej časti Poltár – Zelené a odpredaj budovy 
  5. Umiestnenie dopravného značenia „Zákaz zastavenia“ na MK, Ul. slobody 
  6. Zriadenie vecného bremena v prospech firmy Poltárska energetická s. r. o. 
  7. Rekonštrukcia budovy Kultúrneho domu v Poltári 
  8. Zriadenie vecného bremena pre Investora: MyEnergy SPV 8, s. r. o.    
  9. VZN č. 1/2005 mesta Poltár o ochrane ovzdušia a o poplatkoch  za znečisťovanie ovzdušia 
10. Spolufinancovanie plavárne AquaSPOOL Lučenec 
11. Vrátenie finančných prostriedkov MsPS z preplatku cestnej dane za r. 2009  
12. Vykonanie ozvučenia v novej časti cintorína a vnútorných priestorov  
13. Rekonštrukcia Domu služieb v Poltári 
14. Rekonštrukcia autobusovej zastávky pri Poliklinike Poltár 
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15. Žiadosť o dotáciu pre Klub rómskej mládeže 
16. Vrátenie časti finančných prostriedkov rybárskemu zväzu 
17. VZN, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových 
       miestach a trhový poriadok 
18. Odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho 
       v r. 2010  
19. Pridelenie bytu 
20. Rokovací poriadok komisií 
21. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár 
22. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 6/2010 o určení školských obvodov základných škôl  mesta  
      Poltár 
23. Návrh Smernice o organizovaní výletov, exkurzií 
24. Návrh Smernice na vybavovanie a prešetrovanie sťažností 
25. Nákup zberných nádob na psie exkrementy 
26. Nákup notebookov  
27. Schválenie členov redakčnej rady 
28. Schválenie členov dozornej rady MsPS 
29. Zníženie poplatku za prenájom nebytových priestorov záložne pre fi ALBION 
30. Prenájom nebytových priestorov -  p. Jakuš 
31. Prenájom nebytových priestorov -  fi KLAJSTAF 
32. Prenájom nebytových priestorov - p. Tuček 
33. Prenájom nebytových priestorov - p. Kapusta 
34. Plány činnosti MsR, MsZ na I. polrok 2011 
35. Doplnenie člena ekonomickej komisie 
36. Správa o výsledku hospodárenia mesta a MsPS za I. Q 2011 
37. Odpredaj budovy SOU – S  /bývalé učňovské dielne/ 
38. Diskusia 
 
Potom primátor mesta navrhol bod č. 37 vypustiť z rokovania. 
 
Má niekto niečo na doplnenie? 
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo týmto programom? 
13 za                                       - proti                          - sa zdržal hlasovania 
 
1. Rozdelenie finančných prostriedkov pre rodiny postihnuté požiarom  
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby finančné prostriedky získané z verejnej zbierky Mesta Poltár vo výške 541, 
92 € na nákup materiálu na opravu celého schodišťa, vstupnej chodby a spoločných 
priestorov a ostatné finančné prostriedky boli rozdelené nasledovne: 
rod. Rajťuková                              - 
rod. Katreniaková                   200, 00 € 
rod. Rončáková                       300, 00€ 
 
11 za                                       - proti                          1 sa zdržala hlasovania 
                                                                                    p. Klembasová 
                                                                                   MUDr. Garaj neprítomný 
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2. Prehľad vzniknutých nedoplatkov za prenájom  nebytových priestorov vo vlastníctve  
     mesta k 31. 12. 2010 a k 31. 3. 2011 
Diskusia: 
p. Klembasová 
- zodpovední pracovníci mesta musia tento problém riešiť v súlade s platnou legislatívou 
 
Ing. Žilík 
- platby treba mesačne kontrolovať 
 
MUDr. Gasperová 
- mala dotaz, či boli podané žaloby na súd 
 
primátor 
- áno 
Mestské zastupiteľstvo vzalo správu na vedomie. 
 
3. Pridelenie priestorov pre Občianske združenie Únie rómskych materských centier 
prednosta MsÚ 
- pridelené priestory za budovou optiky sú nevyhovujúce. Mali sme v úmysle prideliť bývalé  
  sklenárstvo, ale o toto prejavil záujem podnikateľ na zriadenie prevádzky. 
 
Hlasovanie:  
Kto je za to, aby Občianskemu združeniu Únie rómskych materských centier boli pridelené 
priestory bývalej fotoslužby? 
13 za                                       - proti                          - sa zdržal hlasovania 
 
4. Zrušenie knižnice v mestskej časti Poltár – Zelené a odpredaj budovy 
Hlasovanie: 
Kto je za 
      a/ zrušenie knižnice v mestskej časti Poltár - Zelené 

b/ predaj budovy knižnice s príslušenstvom a s priľahlými pozemkami v katastrálnom  
    území Zelené podľa § 9a ods.5 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskor-  
   ších predpisov, pričom minimálna ponuková cena bude cena stanovená znaleckým  
   posudkom  
c/ vypracovanie geometrického plánu na zameranie predávajúcich nehnuteľností 

 
13 za                                       - proti                          - sa zdržal hlasovania 
 
5. Umiestnenie dopravného značenia „Zákaz zastavenia“ na MK, Ul. slobody 
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby nebolo schválené umiestnenie dopravného značenia „Zákaz zastavenia“ na 
miestnej komunikácii na Ul. slobody pri objektoch skupinových garáží pre žiadateľov p. Annu 
Korbelovú, p. Jána Jahodníka a p. Slávku Korbelovú?   
 
12 za                                      - proti                           1 sa zdržal hlasovania 
                                                                                   /Ing. Žilík/ 
 
6. Zriadenie vecného bremena v prospech firmy Poltárska energetická s. r. o. 
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Diskusia: 
Mgr. Vretenička 
- bolo povedané, že ZŤP budú mať zľavu 
 
Mgr. Jánošík 
- treba to s nimi ešte prerokovať 
 
Hlasovanie: Kto je za 
zriadenie bezodplatného a časovo neobmedzeného vecného bremena, zaťažujúceho pozemky 
v k. ú. Poltár, vedených na LV č. 1, 2356, 981, 2724, 2715 spočívajúce v práve uloženia, 
pripojenia a užívania optickej siete, v práve prístupu automobilmi a pešo za účelom 
zabezpečenia výstavby, prevádzky, údržby, odstraňovania porúch, vykonávania opráv 
a rekonštrukcií a revízií optickej siete alebo jej častí, v rozsahu vyznačenom na tento účel 
vyhotovenom  geometrickom pláne č. 32616881-110/2010 na zriadenie vecného bremena 
úradne overenom Správou katastra Poltár v prospech firmy Poltárska energetická, s. r. o., so 
sídlom 13. januára 582/19, 987 01 Poltár, IČO: 36 854 441     
Hlasovanie: 
11 za                                         - proti                                    2 sa zdržali hlasovania 
                                                                                               /Klembasová, Kučera/ 
 
7. Rekonštrukcia budovy Kultúrneho domu v Poltári 
Diskusia: 
p. Kuzmáni 
- konštatoval, že treba opraviť strechu, žľaby a zvody 
 
p. Bodnár 
- sú to špeciálne práce vo výškach, pracovníci MsPS by to nemali robiť 
 
prednosta 
- možno MsPS iba zabezpečí niekoho na práce 
 
MUDr. Baník 
- treba to jednoznačne urobiť, ale treba schváliť aj do akej výšky 
 
prednosta 
- suma bude schválená na zasadnutí MsZ 23. 6. 2011 
 
Hlasovanie: 
Kto je za   

a) vypracovanie posúdenia technického stavu strechy Kultúrneho domu v Poltári 
kvalifikovanou osobou  

b) nevyhnutné stavebné úpravy  zaradiť do investičných akcií mesta na rok 2011  
c) prevedenie drobných nevyhnutných opráv  Mestským podnikom služieb v Poltári? 

 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
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8. Zriadenie vecného bremena pre Investora: MyEnergy SPV 8, s. r. o.    
Kto je za zriadenie  bezodplatného a časovo neobmedzeného vecného bremena ako vecného práva 
umiestnenia  zariadení verejného vodovodu DN 300 mm, oceľového pletivového plotu na hranici 
ochranného pásma  verejného vodovodu  v šírke  5,0 m od vonkajšieho pôdorysného okraja potrubia 
na obidve strany a vjazdových brán  na obidvoch koncoch ohradeného ochranného pásma verejného 
vodovodu,  na časti pozemkov  KNC parc. číslo 2900/5, KNC parc. číslo 2900/17 a KNC parc. číslo 
2901/3 v kat. území Poltár obce Poltár, vo vlastníctve mesta Poltár podľa výpisu z LV č. 1, podľa 
zamerania trasy verejného vodovodu s jeho ochranným pásmom v šírke 5,0m od vonkajšieho 
pôdorysného okraja potrubia na obidve strany v Geom. pláne č. 04-2011/001 zo dňa 13.01.2011 
(ďalej len „Geom. plán“) a právo prístupu automobilmi, mechanizmami a pešo na uvedené pozemky 
za účelom zabezpečenia prevádzky, údržby, vykonávania opráv, odstraňovania porúch ako aj 
rekonštrukcií  týchto zariadení na pozemkoch umiestnených. Právu vecného bremena zodpovedá 
povinnosť Povinného z vecného bremena: 

a) strpieť na dotknutých pozemkoch vo vyznačenom rozsahu umiestnenie verejného vodovodu DN 
300 mm, oceľového pletivového plotu na hranici ochranného pásma  verejného vodovodu  
v šírke  5,0 m od vonkajšieho pôdorysného okraja potrubia na obidve strany a vjazdových 
brán  na obidvoch koncoch ohradeného ochranného pásma verejného vodovodu, 

b)  umožniť vstup na predmetné pozemky automobilmi, mechanizmami a pešo za účelom výkonu 
prác spojených s údržbou, prevádzkou,                                                                                                                                                                             

       c/  odstraňovaním porúch, vykonávaním oprav a rekonštrukcií zariadení na pozemkoch    
            umiestnených, 

d/ bez súhlasu vlastníka a prevádzkovateľa verejného vodovodu nebudovať nad vodovodným  
potrubím a jej ochranným pásmom vyznačeným v geometrickom pláne  v šírke 5,0 m od 
vonkajšieho pôdorysného okraja potrubia na obidve strany po zemi a vo vzduchu ďalšie stavby , 
neumiestňovať trvalé zariadenia, konštrukcie alebo iné podobné zariadenia, nevysádzať trvalé 
porasty, neumiestňovať skládky, nevykonávať terénne úpravy, nevykonávať činnosti, ktoré 
obmedzujú prístup k zariadeniam verejného vodovodu, alebo ktoré by mohli ohroziť jeho 
technický stav. 

 
Pre Oprávneného  z vecného bremena: Stredoslovenská vodárenská  spoločnosť, a.s. , Partizánska  
cesta 5, 974 00 Banská Bystrica, IČO: 36 056 006. 

a 
Investora: MyEnergy SPV 8, s.r.o., Námestie Slobody 24, 811 06  Bratislava, IČO: 44 985 673     
                         Investor/ stavebník  stavby  „Fotovoltická elektráreň Poltár“?     
 
11 za                                           - proti                                        2 sa zdržali hlasovania 
                                                                                                     Mgr. Jánošík, 
                                                                                                     Mgr. Vretenička 
 
 9. VZN č. 1/2005 mesta Poltár o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie 
ovzdušia 
Hlasovanie: 
Kto je za zrušenie VZN č. 1/2005 mesta Poltár o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za 
znečisťovanie ovzdušia? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za to, aby bol schválený nový návrh VZN mesta Poltár o ochrane ovzdušia 
a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
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10. Spolufinancovanie plavárne AquaSPOOL Lučenec 
Kto je za to, aby nebolo schválené mesačné spolufinancovanie plavárne AquaSPOOL 
Lučenec? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
11. Vrátenie finančných prostriedkov MsPS z preplatku cestnej dane za r. 2009  
Diskusia: 
prednosta 
-  na zasadnutí mestskej rady bol návrh na vrátenie finančných prostriedkov MsPS z preplatku  
   cestnej dane za r. 2009 vo výške 4 208,46 € na vypracovanie PD a vybudovanie detského    
   ihriska medzi slobodárňou a bl. „K“ 
 
Ing. Žilík 
- navrhol vyviezť a zatrávniť asfaltovú časť, kde bola v zime ľadová plocha 
 
prednosta 
- navrhol, aby sa ihrisko oplotilo 
 
Hlasovanie: 
Kto je za vrátenie finančných prostriedkov MsPS z preplatku cestnej dane za r. 2009 vo výške  
4 208,46 € na vypracovanie PD a vybudovanie detského ihriska medzi slobodárňou a bl. 
„K“?    
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
12. Vykonanie ozvučenia v novej časti cintorína a vnútorných priestorov  
Hlasovanie: 
Kto je za vykonanie ozvučenia v novej časti cintorína a vnútorných priestorov vo výške 
1. 202 €? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
13. Rekonštrukcia Domu služieb v Poltári 
Hlasovanie: 
Kto je za vypracovanie posudku na rekonštrukciu Domu služieb v Poltári? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
14. Rekonštrukcia autobusovej zastávky pri Poliklinike Poltár 
Diskusia: 
Ing. Žilík 
- treba osloviť podnikateľov, nech si prípadne zverejnia reklamy 
 
MUDr. Baník 
- bolo by dobre, keby boli zastávky všetky rovnaké 
 
MVDr. Balog 
- konštatoval, že pekná zastávka je v Zlatne. Je nutné zistiť, či je možnosť získať financie  
   z fondov. 
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Hlasovanie: 
Kto je za výstavbu autobusovej zastávky s tým, že suma bude určená na budúcom MsZ? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
15. Žiadosť o dotáciu pre Klub rómskej mládeže 
Žiadosť treba predložiť do 31. 10., aby bola zahrnutá do rozpočtu na budúci rok. 
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby nebola poskytnutá dotácia Klubu rómskej mládeže, nakoľko nie je v rozpočte 
mesta na r. 2011? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
16. Vrátenie časti finančných prostriedkov rybárskemu zväzu 
prednosta 
- členovia mestskej rady, na základe žiadosti, navrhli vyplatenie finančnej dotácie do výšky  
  50 % z príjmov vybraných za vydanie rybárskych lístkov Obvodnej organizácii SRZ Poltár.    
  Financie budú použité na zorganizovanie akcií: rybárske preteky a Silvester a zúčtované    
  v mestskom rozpočte 
 
p. Klembasová 
- na budúci rok ich treba zaradiť do rozpočtu 
 
p. Bodnár 
- navrhol v termíne do 10. 5.  vyplatiť zálohu 150 € 
 
Hlasovanie: 
Kto je za predložené návrhy? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
17. VZN, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových 
       miestach a trhový poriadok 
Diskusia: 
MVDr. Balog 
- konštatoval, že na štyroch miestach máme pekné predajne. Stále sme podporovali domácich. 
  Keď príde taký predajca, budú mať minimálne tržby. To isté je s predajom textilu v kultúr-   
  nom dome. Ináč nemá veľké pripomienky, je to v rámci normy. Pravdepodobne kompromis   
  podporí. 
 
prednosta 
- pôvodne chceli predávať viac dní v týždni. Návrh obsahuje iba jeden deň a nie pri komuni-   
  kácii. 
 
Ing. Žilík 
- ambulantných predajcov môže byť aj dvadsať 
 
p. Klembasová 
- v televízii bola relácia, že poľskí podnikatelia predávali zlé mäso. Kontrolu vykonávajú  
  štátne orgány. Im treba oznámiť, že sme schválili predaj, nech prídu a skontrolujú. 
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Mgr. Jánošík 
- súhlasí s MVDr. Balogom. Je to súťaž a obyvatelia rozhodnú, či bude záujem. Je to o dopyte  
  a cene. 
 
MUDr. Gasperová 
- nieto kde reklamovať 
 
Mgr. Brisudová 
- bola spísaná petícia, ktorú podpísalo 250 ľudí 
 
Hlasovanie: 
Kto je za zrušenie VZN č. 9/2008? 
13 za                                                - proti                                          - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za predložený návrh VZN? 
13 za                                                - proti                                          - sa zdržal hlasovania 
 
18. Odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r. 
      2010  
Hlasovanie: Kto je za to, aby boli odmenení nasledovne: 
    Diamantová plaketa                                        50 €      1.506, 30 Sk 
    Zlatá plaketa                                                   35 €      1.054, 41 Sk 
    Strieborná plaketa                                           25 €         753, 15 Sk 
    Bronzová plaketa                                            15 €         451, 89 Sk                               
    Plaketa MUDr. Kňazovického                        70 €      2.108, 82 Sk 
 
12 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
                                                                                    Mgr. Brisudová neprítomná 
 
19. Pridelenie bytu 
Hlasovanie: 
Kto je za pridelenie 2 - izbového bytu č. 13 na I. poschodí Ul. slobody 730/132 
 

Martine PÁRIŠOVEJ, Sklárska 593/46, Poltár 
 
po Eve Benkovej na určitú dobu 3 mesiace a pokiaľ nebude mať podlžnosti voči Bythermu s. r. 
o., bude jej nájomná zmluva predĺžená? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
20. Rokovací poriadok komisií 
Diskusia: 
Mgr. Brisudová 
- pozvánka a zápisnice by mali byť zverejnené na oficiálnej internetovej stránke mesta.  
  Komisie môžu rokovať verejne aj neverejne. Prihováram sa za verejné zasadnutia komisií.  
  
 
MVDr. Balog 
- keby boli zasadnutia verejné, mohli by sa vyjadrovať aj občania 
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Mgr. Brisudová 
- to, čo nerieši rokovací poriadok, môže riešiť komisia 
 
Mgr. Jánošík 
- každá komisia rieši iné. Niektoré veci sú citlivé. Ekonomická komisia môže riešiť napr.  
  rozpočet verejne, ale nie o všetkých komisiách sa dá vždy informovať. 
 
MUDr. Baník 
- nenašiel v texte, aké sú právomoci predsedu. Komisia je iba poradný orgán. 
 
Mgr. Brisudová 
- § 9 v predloženom návrhu hovorí, že rokovanie komisie je verejné, pokiaľ komisia  
   hlasovaním neurčí, že je neverejné. Druhou alternatívou je schváliť rokovací poriadok tak,  
   že rokovanie komisie je neverejné, pokiaľ komisia hlasovaním neurčí, že je verejné. Z roko-    
   vania musí byť vyhotovená aj zápisnica. 
- keď sa komisia uznesie, že bude verejná, má byť zverejnená aj zápisnica, v ktorej treba dbať  
   na ochranu osobných údajov 
- § 7 určuje, kto je zodpovedný za zverejňovanie zápisníc 
 
p. Bodnár 
- správa o činnosti komisie by mala byť predložená na zasadnutí mestského zastupiteľstva 
 v písomnej forme 
 
Mgr. Jánošík 
- nikdy sa nič nezamlčalo. Občan sa mohol vždy informovať o činnosti komisie. 
  
MVDr. Balog 
- nevidí dôvod zasielať zápisnicu každému elektronicky 
Hlasovanie: 
Kto je za návrh rokovacieho poriadku? 
12 za                                         - proti                                     1 sa zdržal hlasovania 
                                                                                                Mgr. Jánošík 
 
21. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár 
Diskusia: 
Mgr. Brisudová 
- Poltár má 5.800 obyvateľov a úväzok hlavného kontrolóra by mohol byť nižší. 
  Pre porovnanie úväzok hlavného kontrolóra napr. 
v Kráľovskom Chlmci je 0,5 
v Želiezovciach               0,4 
v Špišských Vlachoch     0,5 
Treba zvážiť nižší úväzok, nakoľko mesto nemá dostatok finančných prostriedkov. Plat 
hlavného kontrolóra v meste je niečo viac ako 40.000.- Sk. Je to súčin priemernej mzdy x 
koeficient 1,8. Nároky sú veľké, je to práca zodpovedná. Je to druhý najvyšší plat po plate 
primátorovi. Bola by to úspora finančných prostriedkov, keby bol nižší úväzok. 
 
primátor 
- kontrolór sa zodpovedá MsZ 
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p. Klembasová 
- nie je dobré voľbu vyhlásiť na plný úväzok a potom meniť. Netreba robiť zmenu počas  
  funkčného obdobia. 
 
hlavná kontrolórka 
- začínala s úväzkom 4 hod., časove sa to nedalo stíhať 
 
MUDr. Baník 
- treba predložiť konkrétny návrh a odôvodniť, na základe čoho znižovať úväzok. Okrem  
  činnosti v pláne práce je veľa agendy, povinností a riešenia sťažností. On osobne by úväzok    
  neznižoval. 
 
Mgr. Vretenička 
- aj predtým sa znižoval úväzok. Je naklonený tomu, aby od počtu obyvateľov bol riešený aj  
  iný plat. A tam sme neuvažovali. 
 
Ing. Žilík 
- nie je potrebné znížiť úväzok, treba znížiť plat 
 
Mgr. Brisudová 
- to je určené od počtu obyvateľov v zákone o obecnom zriadení. Podľa počtu obyvateľov sme  
  v dolnej hranici, a to od 5.000 do10.000 obyvateľov. Aktuálne je v Poltári k trvalému pobytu  
  prihlásených približne 5 880 ľudí. 
 
MVDr. Balog 
- MsZ má právo navrhovať aj odmeny, ak niečo urobí naviac 
 
primátor 
- je možnosť do 30% 
 
Mgr. Jánošík 
- plat je prvoradá záležitosť, treba zvážiť úväzok 
 
p. Klembasová 
- ona  počas funkčného obdobia mala plný úväzok, menil sa iba ku koncu 
 
MUDr. Baník 
- treba dať hlasovať o návrhu 1,00 
 
Mgr. Brisudová 
- 0, 5 by bol najnižší návrh, ale dá sa uvažovať aj o niečo vyššom úväzku 
 
MUDr. Gasperová 
- konštatovala, že sedela v minulom zastupiteľstve. Kontrolórka predkladala veľké množstvo  
  správ a treba brať do úvahy aj individualizmus. Úväzok 1, 00 je akurát. 
 
Mgr. Brisudová 
- navrhuje úväzok 0, 6 
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Mgr. Vretenička 
- navrhuje 0, 8 
 
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby bol ustanovený úväzok hlavného kontrolóra 1, 00, t.  j. 37,5 hod. týždenne? 
7 za                                                      - proti                           6 sa zdržali hlasovania                                                                      
MUDr. Gasperová                                                                   Sihelský 
Klembasová                                                                             Mgr. Brisudová 
MUDr. Garaj                                                                           Mgr. Vretenička  
MUDr. Baník                                                                           Mgr. Jánošík 
Kuzmáni                                                                                   MVDr. Balog 
Kučera                                                                                      Ing. Žilík 
Bodnár 
 
Kto je za to, aby boli ustanovené podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby hlavného 
kontrolóra Mesta Poltár a náležitosti prihlášky? 
13 za                                                  - proti                           - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za to, aby deň konania voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár bol 23. 6. 2011 
v zasadačke MsÚ v Poltári, pričom voľba sa uskutoční v rámci riadneho zasadnutia MsZ 
v Poltári? 
13 za                                                  - proti                           - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za to, aby sa voľba hlavného kontrolóra mesta uskutočnila tajným hlasovaním? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za to, aby boli schválení nasledovní členovia na otváranie obálok voľby hlavného 
kontrolóra Mesta Poltár, ktoré sa bude konať dňa 9. 6. 2011 o 14, 30 hod.: 
MUDr. Baník, Ing. Žilík, Klembasová? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za to, aby prednosta MsÚ Poltár v termíne podľa § 18 a ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v platnom znení zabezpečil vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  
Mesta Poltár na úradnej tabuli Mesta Poltár a na internetovej stránke Mesta Poltár? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
22. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 6/2010 o určení školských obvodov základných škôl  mesta  
      Poltár 
   Účelom navrhovaného dodatku je zabezpečiť plnenie povinnej školskej dochádzky pre 
žiakov ZŠ s trvalým pobytom v obci Zlatno. Žiaci s trvalým pobytom v obci Zlatno si povinnú 
školskú dochádzku plnia v ZŠ so sídlom v meste Poltár. Jedná sa o náklady na dopravu žiakov 
do školy. 
 
Mgr. Brisudová 
- konštatovala, že smernica bola prerokovaná aj pedagogickými pracovníkmi 
Hlasovanie: 
Kto je za schválenie tohto dodatku? 
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13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
23. Návrh Smernice o organizovaní výletov, exkurzií 
   Predmetom tejto smernice je upraviť jednotný postup pedagogických zamestnancov MŠ pri 
organizovaní školského výletu, exkurzie a vychádzok 
 
Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
24. Návrh Smernice na vybavovanie a prešetrovanie sťažností 
   Smernica upravuje postup pri podávaní, prijímaní a evidovaní, prešetrovaní a písomnom 
oznámení výsledku prešetrenia sťažnosti, alebo prekontrolovania sťažnosti v MŠ. 
 
Hlasovanie: Kto je za to, aby bol schválený predložený návrh? 
13 za                                           - proti                                         - sa zdržal hlasovania 
 
25. Nákup zberných nádob na psie exkrementy 
   Je potrebné zakúpiť 10 ks zberných nádob na psie exkrementy do výšky 1.400 €. 
 
Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 
12 za                                           - proti                                        1 sa zdržal hlasovania 
                                                                                                     MUDr. Garaj 
 
26. Nákup notebookov  
   Nákup notebookov je potrebný vzhľadom k množstvu poskytovaných materiálov pre 
zasadnutie mestskej rady a mestského zastupiteľstva, ktoré si vyžadujú veľkú spotrebu  
kancelárskych potrieb /papier, tonery/ a časovú náročnosť pri kopírovaní materiálov. 
Zasielanie materiálov sa zrýchli a zefektívni sa prenos potrebných materiálov. 
 
MUDr. Garaj 
- konštatoval, že on notebook nepotrebuje, lebo ho má 
 
Mgr. Brisudová 
- mala dotaz či je to technicky možné zabezpečiť pripojenie do siete a k webu počas  
  zasadnutia mestského zastupiteľstva 
 
prednosta 
- má tiež notebook 
 
MUDr. Baník 
- počet potrebných notebookov bude iný, lebo kto má, sa vzdá.  
 
Zakúpenia notebookov sa vzdali: MUDr. Gasperová, 
                                                      MUDr. Garaj, 
                                                      MUDr. Baník, 
                                                      Ing. Olšiak 
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Hlasovanie:      
Kto je za nákup notebookov /hardware/ v celkovej výške 5200 € /cca 400 €/ks/ 
a software v celkovej výške 4.160 €: 
      operačný systém WINDOWS XP cca 100 €/ks 
      antivírus NOD 32 /licencia na 2 roky cca 50 €/ks 
      kancelársky balík MS OFFICE basic cca 170 €/ks 
      pre poslancov MsZ, primátora, hlavnú kontrolórku a zapisovateľku? 
 
12 za                                           - proti                               1 sa zdržala hlasovania 
                                                                                             Mgr. Brisudová  
 
27. Schválenie členov redakčnej rady 
Hlasovanie: 
Kto je za odvolanie pôvodnej redakčnej rady mesačníka „IPEĽ“  v zložení: Lepiš, 
Klembasová, Abelovský, Ing. Šuleková, PaeDr. Franíková, Kojnoková, Slavkovský,  
Schillová? 
 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za to, aby bola schválená redakčná rada mesačníka „IPEĽ“  v zložení: 
Abelovský Michal, Kojnoková Vlasta,  Slavkovský Peter, Schillová Mária, Imrovič Július, 
Mgr. Gavalcová Katarína, Mgr. Nociarová Eva s tým, že si zvolia šéfredaktora? 
  
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
28. Schválenie členov dozornej rady MsPS 
Hlasovanie: 
Kto je za odvolanie dozornej rady MsPS v zložení: MUDr. Baník, Klembasová, Dováľ, 
Hudec, Ing. Kišák? 
 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za schválenie novej dozornej rady MsPS v zložení: 
MUDr. Baník, Klembasová, Bc. Uhrinová,  Štrbová, Ing. Žilík 
 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
29. Zníženie poplatku za prenájom nebytových priestorov záložne pre fi ALBION 
 
Mestská rada odporučila schváliť zníženie poplatku za prenájom na 300 €/mesiac a výmenu 
vstupných dverí s tým, že to bude kompenzované s nájomným. 
 
Hlasovanie: Kto je za tento návrh?  
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
30. Prenájom nebytových priestorov p. Jakuš 
31. Prenájom nebytových priestorov fi KLAJSTAF 
32. Prenájom nebytových priestorov p. Tučekovi 
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Nebytové priestory sú už dlhšiu dobu prázdne, Mestu vznikajú náklady na údržbu objektov 
a v Dome služieb aj náklady na plyn. 
 
Hlasovanie: 
Kto je za  pridelenie nebytových priestorov na Ul. družby /bývalý Dom služieb – sklenárstvo/ 
p. Pavlovi Jakušovi, Obrancov mieru 2/1, Poltár za účelom zriadenia prevádzky na výrobu  
nábytku? 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za pridelenie nebytových priestorov na Ul. družby č. 484 /bývalé fitness/ fi KLAJSTAF, 
s. r. o., Veľká Suchá 278, Hrnčiarska Ves za účelom zriadenia kancelárie a skladovacích 
priestorov? 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za pridelenie nebytových priestorov na Ul. slobody č. 307 /bývalá budova polície/ p.  
Petrovi Tučekovi – AUTOŠKOLA TUGA, Školská 750/15 za účelom rozšírenia  
 poskytovania výučby autoškoly? 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
33. Prenájom nebytových priestorov p. Kapustovi 
 
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby bolo zrušené uznesenie č. 4/2011, ktorým boli pridelené priestory p. Kapus- 
tovi na Ul. družby? 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania 
 
Kto je za pridelenie nebytových priestorov na verejnom kúpalisku za účelom prevádzkovania  
masérskeho salónu pre Rastislava Kapustu, Železničná 711/44, Poltár? 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania  
 
34. Plány činnosti MsR, MsZ na I. polrok 2011 
 
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby boli schválené navrhované plány činnosti mestskej rady a mestského 
zastupiteľstva? 
13 za                                                - proti                              - sa zdržal hlasovania  
 
35. Doplnenie člena ekonomickej komisie 
 
Návrh za predsedu ekonomickej komisie: Ing. Žilík 
 
Kto je za uvedený návrh? 
12 za                                                - proti                                  1 sa zdržal hlasovania 
                                                                                                    Ing. Žilík 
 
36. Správa o výsledku hospodárenia mesta a MsPS za I. Q 2011 
   Uvedené správy boli vypracované písomne a poslancom zaslané domov. 
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Mestské zastupiteľstvo vzalo správy na vedomie. 
 
37. Prenájom stĺpov verejného osvetlenia 
Kto je za,  ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9, písm. c/ zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, prenájom stĺpov verejného 
osvetlenia pre umiestňovanie navigačného systému podnikateľov vo výške nájmu 170 € ročne 
za každý kus navigačnej tabule pre firmu VEGO MARKETING, s. r. o., Zvolenská cesta 29, 
Banská Bystrica? 
 
11 za                                                    - proti                             2 sa zdržali hlasovania 
                                                                                                   Ing. Žilík 
                                                                                                   Mgr. Brisudová 
 
38. Doplnenie cenovej ponuky  
Kto je za doplnenie cenovej ponuky projektových prác o finančnú hodnotu 4680 € na 
vypracovanie projektovej dokumentácie pre vydanie územného rozhodnutia stavby 
„Kanalizácia mesta Poltár – Ul.  9. mája, Ul. továrenská a Ul. obrancov mieru“ formou 
dodatku č. 1 k uzavretej Zmluve o dielo č. 203-1/2011 so spoločnosťou HYPRO s. r. o., 
Zvolenská cesta 14,  Banská Bystrica  
 
11 za                                                - proti                             2 sa zdržali hlasovania 
                                                                                               Mgr. Vretenička 
                                                                                                       Sihelský                                                                                                   
39. Diskusia 
MUDr. Baník 
- na internetovej stránke, treba opraviť obvody poslancov 
- na základe výsledku volieb navrhol urobiť zmenu zápisu v Poltárskej energetickej s. r. o. 
- informoval sa o zahájení predaja v TESCU 
 
MUDr. Gasperová 
- na základe jej informácií TESCO začne predávať 16. 6. 2011 
 
MUDr. Baník 
- chcel vedieť, či bude pokračovať rekonštrukcia jedálne 
 
MVDr. Balog 
- navrhol vyznačiť parkovacie čiary pred bytovkou č. 720 
- konštatoval, že „v starom internáte“ by sa mohol zriadiť penzión 
 
primátor 
- do 30. 12. sa môže podať projekt na Ministerstvo výstavby na byty 
 
MVDr. Balog 
- na Ul. slobody je poškodený chodník 
 
p. Kučera 
- do cintorína v Slanej Lehote treba vodu 
- detské ihrisko je nefunkčné 
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- v Slanej Lehote neboli umiestnené kontajnery 
 
prednosta 
- upozornil poslancov na to, že s požiadavkami môžu ísť na MsPS, kým sú aktuálne   
  a nemusia čakať na zasadnutie MsZ 
 
p. Kuzmáni 
- treba vytypovať stavebné pozemky, lebo mladí ľudia nám odchádzajú inde 
 
Mgr. Jánošík 
- konštatoval, že by ho výstavba bytov potešila, pretože je veľa žiadostí o pridelenie bytu 
- v meste chýbajú parkoviská, treba opraviť chodník na Fučíkovej ul. 
- nedokončená komunikácia je aj pri rodinnom dome p. Urdu 
 
Mgr. Brisudová 
- pripomienkovala digitalizáciu kina. Buď budeme ďalej premietať, alebo s premietaním pre 
  nevyhovujúce technické zabezpečenie skončíme. K digitalizácii kina predložila návrh  
   uznesenia.  
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby prednosta MsÚ predložil na nasledujúce zasadnutie MsZ spolufinancovanie 
z viacerých zdrojov ohľadom digitalizácie kina a podal správu o modernizácii technického    
vybavenia? 
13 za                                                - proti                                  - sa zdržal hlasovania 
 
Mgr. Brisudová 
- ďalej podala návrh, aby sa poslanci zúčastnili pracovnej cesty – návšteva NR SR  
  a prezidenta SR dňa 10. 6. 2011 
Hlasovanie: 
Kto je za poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 550 € na pracovnú cestu poslancov 
MsZ - návšteva prezidenta SR a NR S R dňa 10. 6. 2011? 
12 za                                        - proti                        l sa zdržal hlasovania /Mgr. Vretenička/ 
 
Mgr. Brisudová 
- mala dotaz, či sa revitalizácia týka aj komunikácie nad Evanjelickým kostolom 
- navrhla riešiť umiestnenie ekumenického kríža v cintoríne 
 
primátor 
- ohľadom umiestnenia kríža už bolo stretnutie 
 
p. Klembasová 
- požadovala predložiť informáciu a stave múzea 
- treba riešiť odmenu pre zástupkyňu primátora 
 
prednosta 
- v múzeu boli vymenené zámky, inventarizácia exponátov bude spísaná. Pracovníčky vysadili  
  kvety, spodná časť múzea bola vyčistená. 
 
Mgr. Vretenička 
- chcel vedieť o talianskom podnikateľovi 
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primátor 
- konštatoval, že boli spolu na SARIU. Chcú začať s výrobou opaskov v domácnostiach. 
 
p. Sihelský 
- požadoval spevniť komunikáciu smerom k rodinnému domu p. Teremovej 
 
Beata Berkyová 
- OZ si podalo žiadosť na financie, vykonávajú 5 aktivít. Ani jeden z poslancov sa neopýtal,    
  na čo tie financie potrebujú. Zdá sa jej, že nie sú akceptovaní. 
 
Mgr. Vretenička  
- o akú výšku dotácie sa jedná 
 
prednosta 
- pôjdu spolu pozrieť priestory bývalej fotoslužby, či im budú vyhovovať 
 
p. Klembasová 
- na budúci rok si treba podať žiadosť skôr, aby ste boli zahrnutí do rozpočtu 
 
p. Slavkovská 
- konštatovala, že:  - čistota v meste sa zlepšila 
                                - pri bývalom SOU – S je pokosená tráva 
                                - treba ešte pokosiť cintorín 
                                - Fučíkova ul. nie je upravená 
                                - súhlasí s vybudovaním detského ihriska      
                                - ku pamätníku treba dať, že je tam zákaz vozenia na bicykloch 
                                  a vyčleniť financie na opravu  
                               - pri múzeu je vysoká tráva 
                               - pri bl. „E“ je kontajner iba na plasty 
                               - pri bl. „G“ je kontajner plný papiera 
                               - na tržnici za prevádzkou p. Botku je voda a je nutná úprava MK                                                         
- prihovorila sa za opravu KD 
- navrhla zverejniť na tržnici trhový poriadok 
- mala dotaz, ako to bude s poliklinikou 
- v Zelenom treba vybudovať prístupovú MK k cintorínu a parkovisko 
 
primátor 
- v pondelok sa má uskutočniť stretnutie s fi EDYMAX 
- cintorín sa bude kosiť 
- v okolí múzea je už pokosené 
 
MUDr. Baník 
- podal informáciu ohľadom polikliniky 
Od 8. 3. má zamestnancov KARDIOMED. Poisťovne VšZP a UNION urobili zmluvy zo 
zákona. 
Od 1. 4. rehabilitácia je o 30 % nižšie, ortopédia a špeciálne ambulancie nie sú. 
Poliklinika funguje z prostriedkov KARDIOMED - u. 
Zmluvy sú na tri mesiace. S APOLLOM sa nepodarilo zmluvu uzatvoriť. 
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                                             UZNESENIE č. 6/2011 

zo zasadnutia MsZ v Poltári 
konané dňa 5. 5. 2011 

 
MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 
I.  B E R I E  N A V E D O M I E 
1. prehľad vzniknutých nedoplatkov za prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve mesta  
    k 31. 12. 2010 a k 31. 3. 2011 
2. dôvodovú správu k návrhu Rokovacieho poriadku komisií MsZ v Poltári v súlade so  
    zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 
3. správu o výsledku hospodárenia mesta a MsPS za I. Q 2011 
 
II.  S C H V A Ľ U J E 
A/ 
1. finančné prostriedky získané z verejnej zbierky Mesta Poltár vo výške 541,92 € na nákup  
    materiálu na opravu celého schodišťa, vstupnej chodby a spoločných priestorov 
    a ostatné finančné prostriedky rozdeliť nasledovne: 
rod. Rajťuková                              - 
rod. Katreniaková                   200,00 € 
rod. Rončáková                       300,00 € 
 
2. pridelenie nebytových priestorov /bývalá fotoslužba/ pre Občianske združenie Únie  
    rómskych materských centier  
 
3.  
      a/ zrušenie knižnice v mestskej časti Poltár - Zelené 

b/ predaj budovy knižnice s príslušenstvom a s priľahlými pozemkami v katastrálnom  
   území Zelené podľa § 9a ods.5 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení  
   neskorších predpisov, pričom minimálna ponuková cena bude cena stanovená  
   znaleckým posudkom  
c/ vypracovanie geometrického plánu na zameranie predávajúcich nehnuteľností 

 
4. 
zriadenie bezodplatného a časovo neobmedzeného vecného bremena, zaťažujúceho pozemky 
v k.ú. Poltár, vedených na LV č. 1, 2356, 981, 2724, 2715 spočívajúce v práve uloženia, 
pripojenia a užívania optickej siete, v práve prístupu automobilmi a pešo za účelom 
zabezpečenia výstavby, prevádzky, údržby, odstraňovania porúch, vykonávania opráv 
a rekonštrukcií a revízií optickej siete alebo jej častí, v rozsahu vyznačenom na tento účel 
vyhotovenom  geometrickom pláne č. 32616881-110/2010 na zriadenie vecného bremena 
úradne overenom Správou katastra Poltár v prospech firmy Poltárska energetická, s. r. o., so 
sídlom 13. januára 582/19, 987 01 Poltár, IČO: 36 854 441     
 
5.  

a/ vypracovanie posúdenia technického stavu strechy Kultúrneho domu v Poltári   
    kvalifikovanou osobou.  
b/ nevyhnutné stavebné úpravy  zaradiť do investičných akcií mesta na rok 2011.  

      c/ prevedenie drobných nevyhnutných opráv Mestským podnikom služieb Poltár 
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6.  

zriadenie  bezodplatného a časovo neobmedzeného vecného bremena ako vecného práva 
umiestnenia  zariadení verejného vodovodu DN 300 mm, oceľového pletivového plotu na hranici 
ochranného pásma  verejného vodovodu  v šírke  5,0 od vonkajšieho pôdorysného okraja potrubia 
na obidve strany a vjazdových brán  na obidvoch koncoch ohradeného ochranného pásma 
verejného vodovodu,  na časti pozemkov  KNC parc. číslo 2900/5, KNC parc. číslo 2900/17 
a KNC parc. číslo 2901/3 v kat. území Poltár obce Poltár, vo vlastníctve mesta Poltár podľa 
výpisu z LV č. 1, podľa zamerania trasy verejného vodovodu s jeho ochranným pásmom v šírke 5,0 
m od vonkajšieho pôdorysného okraja potrubia na obidve strany v Geom. pláne č. 04-2011/001 zo 
dňa 13.01.2011 (ďalej len „Geom. plán“) a právo prístupu automobilmi, mechanizmami a pešo 
na uvedené pozemky za účelom zabezpečenia prevádzky, údržby, vykonávania opráv, 
odstraňovania porúch ako aj rekonštrukcií  týchto zariadení na pozemkoch umiestnených. Právu 
vecného bremena zodpovedá povinnosť Povinného z vecného bremena: 
a/ strpieť na dotknutých pozemkoch vo vyznačenom rozsahu umiestnenie verejného vodovodu DN   
    300 mm, oceľového pletivového plotu na hranici ochranného pásma  verejného vodovodu    
     v šírke 5,0 od vonkajšieho pôdorysného okraja potrubia na obidve strany a vjazdových brán     
     na obidvoch koncoch ohradeného ochranného pásma verejného vodovodu, 

b/ umožniť vstup na predmetné pozemky automobilmi, mechanizmami a pešo za účelom výkonu  
     prác spojených s údržbou, prevádzkou, odstraňovaním porúch, vykonávaním opráv a rekon-                                                                                                                             
     štrukcií zariadení na pozemkoch umiestnených, 
c/ bez súhlasu vlastníka a prevádzkovateľa verejného vodovodu nebudovať nad vodovodným    
    potrubím a jej ochranným pásmom vyznačeným v geometrickom pláne  v šírke 5,0 m od   
    vonkajšieho pôdorysného okraja potrubia na obidve strany po zemi a vo vzduchu ďalšie stavby, 
    neumiestňovať trvalé zariadenia, konštrukcie alebo iné podobné zariadenia, nevysádzať trvalé    
    porasty, neumiestňovať skládky, nevykonávať terénne úpravy, nevykonávať činnosti, ktoré   
    obmedzujú prístup k zariadeniam verejného vodovodu, alebo ktoré by mohli ohroziť jeho   

            technický stav. 
 
Pre Oprávneného  z vecného bremena: Stredoslovenská vodárenská  spoločnosť, a.s. , Partizánska  
cesta 5, 974 00 Banská Bystrica, IČO: 36 056 006. 

a 
Investora: MyEnergy SPV 8, s .r.o., Námestie Slobody 24, 811 06  Bratislava, IČO: 44 985 673     
                         Investor/stavebník  stavby  „Fotovoltická elektráreň Poltár“     
 
7. vrátenie finančných prostriedkov MsPS z preplatku cestnej dane za r. 2009 vo výške  
    4 208,46 € na vypracovanie PD a vybudovanie detského ihriska medzi slobodárňou a bl.  
     „K“ 
 
8. vykonanie ozvučenia v novej časti cintorína a vnútorných priestorov vo výške 1. 202 € 
   
9. vypracovanie posudku na rekonštrukciu Domu služieb v Poltári 
 
10. výstavbu autobusovej zastávky pri Poliklinike Poltár  s tým, že na najbližšom zasadnutí  
      MsZ sa určí do akej výšky 
 
11. vyplatenie finančnej dotácie do výšky 50 % z príjmov vybraných za vydanie  
      rybárskych lístkov Obvodnej organizácii SRZ Poltár s tým, že budú použité na  
      zorganizovanie akcií: rybárske preteky a Silvester a zúčtované v mestskom rozpočte 



- 20  - 
 
V termíne do 10. 5. 2011 bude vyplatená záloha 150 €. 
 
12. odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r. 2010  
      nasledovne: 
      Diamantová plaketa                                       50 €      1.506, 30 Sk 
      Zlatá plaketa                                                   35 €      1.054, 41 Sk 
      Strieborná plaketa                                           25 €         753, 15 Sk 
     Bronzová plaketa                                             15 €         451, 89 Sk                               
     Plaketa MUDr. Kňazovického                          70 €      2.108, 82 Sk 
 
13. pridelenie 2 - izbového bytu č. 13 na I. poschodí Ul. slobody 730/132 
 

Martine PÁRIŠOVEJ, Sklárska 593/46, Poltár 
 
po Eve Benkovej na určitú dobu 3 mesiace. Pokiaľ nebude mať podlžnosti voči Bythermu s. r. 
o., bude jej nájomná zmluva predĺžená 
 
14. rokovací poriadok komisií 
 
15. voľbu hlavného kontrolóra mesta Poltár tajným hlasovaním 
 
16. týchto členov komisie na otváranie obálok voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár, ktoré  
      sa bude konať dňa 9. 6. 2011 o 14, 30 hod.: 
      MUDr. Baník, Ing. Žilík, Klembasová 
 
17. Smernicu o organizovaní  výletov, exkurzií pre MŠ  
 
18. Smernicu na vybavovanie a prešetrovanie sťažností pre MŠ 
 
19. nákup zberných nádob na psie exkrementy 10 ks do výšky 1.400 € 
 
20. nákup notebookov /hardware/ v celkovej výške 5200 € /cca 400 €/ks/ 
                           a software v celkovej výške 4.160 €: 
      operačný systém WINDOWS XP cca 100 €/ks 
      antivírus NOD 32 /licencia na 2 roky cca 50 €/ks 
      kancelársky balík MS OFFICE basic cca 170 €/ks 
 
      pre poslancov MsZ, primátora, prednostu MsÚ, hlavnú kontrolórku a zapisovateľku 
      / svoje vlastné notebooky sa rozhodli využívať: MUDr. Baník, MUDr. Gasperová, 
        MUDr. Garaj, Ing. Ošiak/ 
 
21. redakčnú radu mesačníka IPEĽ v zložení: 
     Abelovský Michal, Kojnoková Vlasta,  Slavkovský Peter, Schillová Mária, Imrovič Július, 
     Mgr. Gavalcová Katarína, Mgr. Nociarová Eva s tým, že si zvolia šéfredaktora  
 
22. dozornú radu MsPS v zložení: 
      MUDr. Baník, Klembasová, Bc. Uhrinová,  Štrbová, Ing. Žilík 
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23. doplnenie cenovej ponuky projektových prác o finančnú hodnotu 4 680 € na vypracovanie 
      projektovej dokumentácie pre vydanie územného rozhodnutia stavby „Kanalizácia mesta 
      Poltár - Ul. 9. mája, Ul. továrenská a Ul. obrancov mieru“ formou dodatku č. 1   
      k uzavretej Zmluve o dielo č. 203-1/2011 so spoločnosťou HYPRO s. r. o., Zvolenská cesta   
      14, Banská Bystrica  
 
24. zníženie poplatku za prenájom nebytových priestorov na Ul. slobody č. 492/24 /MsKS –  
      prevádzka záložne/ pre firmu ALBION P. M., s. r. o. Jókaiho 21, Lučenec na 300 €  
      mesačne a výmenu vstupných dverí s tým, že bude kompenzované s nájomným 
 
25. pridelenie nebytových priestorov na Ul. družby /bývalý Dom služieb - sklenárstvo/ p.  
      Pavlovi Jakušovi, Obrancov mieru 2/1, Poltár za účelom zriadenia prevádzky na výrobu  
      nábytku 
 
26. pridelenie nebytových priestorov na Ul. družby č. 484 /bývalé fitness/ fi KLAJSTAF, 
      s. r. o., Veľká Suchá 278, Hrnčiarska Ves za účelom zriadenia kancelárie a skladovacích  
      priestorov 
 
27. pridelenie nebytových priestorov na Ul. slobody č. 307 /bývalá budova polície/ p.  
      Petrovi Tučekovi – AUTOŠKOLA TUGA, Školská 750/15 za účelom rozšírenia  
      poskytovania výučby autoškoly 
 
28. pridelenie nebytových priestorov na verejnom kúpalisku za účelom prevádzkovania  
      masérskeho salónu pre Rastislava Kapustu, Železničná 711/44, Poltár  
       
29. plán práce mestskej rady a mestského zastupiteľstva na I. polrok 2011 v predloženom  
      znení 
 
30. za predsedu ekonomickej komisie:     Ing. Jozefa Žilíka 
 
31. ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9, písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. 
      o majetku obcí v znení neskorších predpisov prenájom stĺpov verejného osvetlenia pre 
      umiestňovanie navigačného systému podnikateľov vo výške nájmu 170 € ročne za každý 
     kus navigačnej tabule pre firmu VEGO MARKETING, s. r. o., Zvolenská cesta 29, Banská       
     Bystrica 
  
 32. poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 550 € na pracovnú cestu poslancov MsZ –   
        návšteva prezidenta SR a NR S R dňa 10. 6. 2011 
 
B/ 
1. VZN č. 3/2011 mesta Poltár o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
 
2. VZN č. 2/2011, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových  
    miestach a trhový poriadok 
 
3. dodatok č. 1 k VZN č. 6/2010 o určení školských obvodov základných škôl mesta Poltár 
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III. N E S C H V A Ľ U J E 
1. 
umiestnenie dopravného značenia „Zákaz zastavenia“ na miestnej komunikácii na Ul. 
slobody pri objektoch skupinových garáží pre žiadateľov p. Annu Korbelovú, p. Jána 
Jahodníka a p. Slávku Korbelovú   
2. 
 mesačné spolufinancovanie plavárne AquaSPOOL Lučenec 
3. 
 poskytnutie dotácie Klubu rómskej mládeže, nakoľko nie je v rozpočte mesta na r. 2011 
 
 
IV.  V Y H L A S U J E 
1. deň konania voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár na 23. 6. 2011 v zasadačke MsÚ  
    v Poltári, pričom voľba sa uskutoční v rámci riadneho zasadnutia MsZ v Poltári 
 
 
V.  P O V E R U J E 
1. prednostu MsÚ Poltár, aby v termíne podľa § 18 a ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb.  
    o obecnom zriadení v platnom znení zabezpečil vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  
    Mesta Poltár na úradnej tabuli Mesta Poltár a na internetovej stránke Mesta Poltár 
 
 
VI. U S T A N O V U J E 
1. podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra Mesta Poltár a náležitosti  
    prihlášky 
2. úväzok hlavného kontrolóra na 1,0 t. j. 37,5 hod. týždenne 
 
 
VII.  O D V O L Á V A 
1. redakčnú radu mesačníka „Ipeľ“ v zložení: Lepiš, Klembasová, Abelovský, Ing. Šuleková, 
    PaeDr. Franíková, Kojnoková, Slavkovský,  Schillová 
2. dozornú radu MsPS v zložení: MUDr. Baník, Klembasová, Dováľ, Hudec, Ing. Kišák 
  
 
VIII.  R U Š Í 
1. VZN č. 1/2005 mesta Poltár o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
2. VZN č. 9/2008 , ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových  
     miestach a trhový poriadok 
3. uznesenie č. 4/2011, ktorým boli pridelené priestory p. Kapustovi na Ul. družby 
                                                                                                                                                                               
 
IX. U K L A D Á 
1. prednostovi MsÚ predložiť na nasledujúce zasadnutie MsZ spolufinancovanie z viacerých  
    zdrojov ohľadom digitalizácie kina a predložiť správu o modernizácii technického    
    vybavenia 
 



- 23 - 
 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 
prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
 
 
Pavel  G A V A L E C                                                    Ing. Pavel  O L Š I A K 
     primátor                                                                          prednosta MsÚ 
 
 
 
Mgr. Martina BRISUDOVÁ                                             Ľuboš KUČERA 
           I. overovateľ                                                             II. overovateľ 
 
 
 
Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ 
                vedúca správneho oddelenia 


